
 

 

Αθήνα, 20 Ιουλίου 2023 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Πόσο ακόμη η Κυβέρνηση θα κλείνει τα μάτια στην υποστελέχωση του Ακτινολογικού Τμήματος 

του ΓΝ Άργους και πόσο ακόμη οι πολίτες θα ταλαιπωρούνται από την αναστολή των τακτικών 

ραντεβού;» 

Για ακόμη ένα μήνα το Ακτινολογικό Τμήμα του Νοσοκομείου Άργους συνεχίζει την αναστολή των τακτικών 

ραντεβού λόγω της υπο-στελέχωσης σε γιατρούς της συγκεκριμένης ειδικότητας. Ο κόσμος της Αργολίδας αλλά 

και των όμορων Νομών αναγκάζεται καθημερινά να καταφεύγει για διαγνωστικές αλλά και για προληπτικές 

εξετάσεις (πχ. μαστογραφία) σε ιδιώτες γιατρούς για να εξυπηρετηθεί, επιβαρυνόμενος το ανάλογο υψηλό 

κόστος.  

Στο συγκεκριμένο τμήμα εργάζονταν τρεις ακτινολόγοι γιατροί, όταν όμως από τον Μάρτιο και μετά ο ένας 

γιατρός, με αιφνίδια απόφαση της 6ης ΥΠΕ, αποσπάστηκε στο ΓΝ Τρίπολης και ο δεύτερος για λόγους υγείας 

βγήκε σε αναρρωτική άδεια, το Τμήμα έμεινε να λειτουργεί με μόνο έναν γιατρό. Αποτέλεσμα, για πολύ καιρό να 

είναι ανθρωπίνως αδύνατον να καλυφθούν τόσο οι εφημερίες, όσο και τα έκτακτα περιστατικά. Αποκορύφωμα 

της κρισιμότητας της κατάστασης έλλειψης ακτινολόγων γιατρών ήταν όταν τον Μάιο του 2023, συμπολίτης μας 

χρειάστηκε να μετακινηθεί με ασθενοφόρο στην Κόρινθο για μια αξονική και στη συνέχεια να επιστρέψει πάλι 

πίσω στο Άργος για την διάγνωση και την θεραπεία.  

Το Νοσοκομείο του Άργους εξυπηρετεί καθημερινά μεγάλο όγκο ασθενών ενώ, ειδικά τους θερινούς μήνες, η 

ανάγκη για νοσηλείες αυξάνεται, λόγω της τουριστικής κίνησης. Έστω και μετά την επιστροφή του ενός 

ακτινολόγου από την αναρρωτική άδεια, η κατάσταση της υποστελέχωσης δεν αντιμετωπίζεται. Και προφανώς 

δεν μπορεί να αποτελεί λύση η προσπάθεια κάλυψης των εφημεριών μέσω ημερήσιων μετακινήσεων γιατρών 

από Τρίπολη και Κόρινθο.   

Επειδή το προσωπικό του Ακτινολογικού Τμήματος του ΓΝ Άργους έχει ξεπεράσει από καιρό τώρα τα όρια της 

εξάντλησης,  

Επειδή ο κόσμος της Αργολίδας, αντί να απολαμβάνει την υποχρέωση της Πολιτείας για δωρεάν και πλήρη 

ιατρική κάλυψη μέσω των δημοσίων δομών Υγείας, αντιμετωπίζει μόνο ανασφάλεια, ταλαιπωρία και υπέρογκα 

έξοδα σε ιδιώτες 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Το Υπουργείο πρόκειται να ανακαλέσει την απόφαση μετακίνησης του γιατρού ακτινολόγου που 

υπηρετούσε στο Νοσοκομείο Άργους και πρόκειται άμεσα να προχωρήσει σε προκήρυξη θέσης 

μόνιμου Ακτινολόγου; 

2. Τι προτίθεται να κάνει ώστε να περάσει σε κανονική λειτουργεία το Ακτινολογικό Τμήμα του ΓΝ 

Άργους και να επανέλθει η εξυπηρέτηση των ασθενών μέσω των τακτικών ραντεβού; 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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